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STYREMØTE I  
MDG I INNLANDET 
 
Protokoll fra styremøte 12-2020/2021 

 
Innkalt: Jon Lurås, Torbjørn Dahl, Tone Fjeldstad Holden, Kristin Swärd, Bård Uri Jensen, 

Anne Nielsen, en representant for GU. 

 

Invitert: Varaer Hilde Amundsen, Grete Antona Nilsen, Knut Stian Olsen, Kristine Liodden, 

Stine Olsen og Jan Fadnes; fylkestingsgruppa Johannes Wahl Gran, Suhur Lorch-Falch, 

Sindre Sørhus; varaer for GUs representant; regionkontakt Jon Frydenborg,  Christoffer 

Tallerås. 

 

Til stede: Jon Lurås, Jan Fadnes (for Torbjørn Dahl), Grete Antona Nilsen (for Tone 

Fjeldstad Holden), Kristin Swärd, Bård Uri Jensen, Anne Nielsen, Jon Frydenborg (i 

begynnelsen av møtet) 

 

Tid: Onsdag  6. januar 2021 kl. 19:00 – 21:30. Møtet ble hevet ca. 21:35. 

 

Sted: Nettbasert på Zoom 

 
Vedlegg: 

Vedlegg 1 (sak 136): Referat fra forrige styremøte 

Vedlegg 2 (sak 144): Utkast til styrets årsmelding (pdf) 

Vedlegg 3 (sak 144): Forslag til høringsuttalelse til utkast 2 av stortingsprogrammet (pdf) 

Vedlegg 4 (sak 142): Utkast til prosedyredokument for nominasjonsprosessen (pdf) 

Vedlegg 5 (sak 144): Regnskap for 2020 (ettersendt pdf) 

Vedlegg 6 (sak 144): Forslag til budsjett for 2021 (ettersendt pdf) 

Vedlegg 7 (sak 144): Geografisk spredning av styret (pdf) 

Vedlegg 8 (sak 144): Vedtektsendringsforslag (pdf) 
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135/2020-21 Godkjenning av innkalling og konstituering av møtet - 

V 

 

Vedtak: 

Innkallingen ble godkjent. 

Jon Lurås ble valgt til møteleder og Bård Uri Jensen til referent. 

 

136/2020-21 Godkjenning av protokoll fra forrige møte - V 

Protokoller ligger på https://innlandet.mdg.no/styret/ 

 

Vedtak: 

Protokollen fra styremøtet 16.12.2020 ble godkjent. 

 

137/2020-21 Orientering fra fylkestingsgruppa - O 

Ingen fra fylkestingsgruppa var til stede. Det har vært juleferie siden forrige styremøte. 

 

138/2020-21 Orientering fra regionkontakten - O 

Regionkontakten orienterte kort. Det var lite nytt siden forrige styremøte. Det er planlagt at 

Jon Frydenborg er i 100 % stilling fra 1. januar. I januar vil regionkontaktene være sentrale i 

årsmøtearrangementet, toppkandidatsamling og arbeid med utkast til stortingsprogram.  

 

139/2020-21 Orientering fra GU - O 

Ingen fra Grønn Ungdom var til stede. 

 

140/2020-21 Økonomisk status - O 

Leder orienterte kort. 

 

Resultatet for 2020 ble enda bedre enn forutsatt, så vi har mer penger til rådighet for 

aktivitet i årene som kommer. Se ellers sak 144. 

 

141/2020-21 Oppfølgingssaker fra forrige møte 

Orienteringer fra oppfølging fra forrige styremøte. Påminnelse. 

 

● Orientering til lokallagene om hva som skal rapporteres etter årsmøtet, bør skrives. 

 

142/2020-21 Nominasjonsprosess oppsummering/evaluering - O/D 

Saksforbereder: Bård Uri Jensen 

 

Til grunn for dette punktet ligger blant annet evalueringsnotat fra nominasjonskomiteen og 

Christoffers evaluering av nominasjonsmøtet. 

 

Nominasjonsmøter til stortingsvalget 2021 for begge valgkretser (Hedmark og Oppland) 

ble avholdt parallelt. Møtene var digitale på grunn av pandemisituasjonen, og de ble 

avholdt med møteledelse og teknisk støtte fra den sentrale partiorganisasjonen. 
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Ifølge vedtektene (§3b) har alle fylkeslagets medlemmer møte- og talerett på 

nominasjonsmøtene. Av tekniske årsaker knyttet til den digitale løsningen ble det likevel 

bestemt at bare delegater og andre med konkrete oppgaver knyttet til møtene, skulle delta i 

møtet, mens møtene skulle kunne følges av alle på live-stream. På grunn av tekniske 

problemer ble møtene likevel ikke streamet, men det ble gjort opptak av deler av møtene, og 

disse opptakene er i etterkant gjort tilgjengelig for medlemmene via lukket 

Facebook-gruppe. Den digitale møteformen nødvendiggjorde også enkelte andre, mindre 

tilpasninger i gjennomføringen, knyttet til avstemninger og opptelling. Det ble stilt enkelte 

oppklaringsspørsmål til rutinene undervegs, men det var ingen kritikk av dem. 

 

På forslag fra Jon Lurås ble det vedtatt noen ekstra rutiner for pauser etter avstemninger, 

med tanke på å gi delegasjonene noe tid til å områ seg. Dette var med tanke på at 

effektiviteten i digitale avstemninger ellers i mindre grad ville gi slike anledninger enn i 

fysiske møter. 

 

Nominasjonsmøtet for Oppland valgte toppkandidat i henhold til nominasjonskomiteens 

innstilling, mens nominasjonsmøtet for Hedmark valgte en annen toppkandidat enn 

nominasjonskomiteens innstilling. Det vises ellers til protokollene fra møtene, med de 

vedtatte listene. 

 

Jeg har skrevet et utkast til prosedyrenotat for senere nominasjonsprosesser (vedlagt pdf) 

som bygger på evalueringene. Et hovedpoeng i evalueringen fra komiteen er en grundigere 

forberedelse av prosessen fra fylkesstyret (eller andre i organisasjonen) og tilgang til alle 

relevante ressurser. Jeg foreslår i notatet at en person i styret får et særlig ansvar for å 

forberede og følge opp nominasjonsprosessen i fremtidige nominasjoner. 

 

Styret tok orienteringen til etterretning. Det er enighet om at Bård videreutvikler 

prosedyrenotatet med nødvendig støtte fra Jon Lurås, Jon Frydenborg, Torbjørn Dahl og 

Rikke Torgersen, med tanke på at neste styre godkjenner notatet. Se også foreslåtte 

vedtektsendringer som angår nominasjonsprosess, i sak 144. Utkast til prosedyrenotat er 

gjengitt i Tillegg 1 nederst i protokollen. 

 

143/2020-21 Status for valgkamp - O 

Leder orienterte. 

 

Valgkampkomité er dannet med toppkandidatene Jon og Karina og regionkontaktene Jon og 

Christoffer, og de har etablert en jevnlig møtestruktur. Det må utvikles en mer detaljert 

valgkampplan, der det nye styret må involveres.  

 

144/2020-21 Årsmøte 

Saksforbereder Bård Uri Jensen, Anne Nielsen og Jon Lurås 

 

Det er laget utkast til årsmøtepapirer. Disse skal sendes ut senest 14 dager før årsmøtet, i 

praksis senest fredag 8. januar om kvelden. Vedlagt innkallingen var utkast til årsmelding, 

utkast til årsplan, utkast til regnskap og budsjett (ettersendt), forslag til vedtektsendringer, 

notat om varastrukturen og styrets geografiske fordeling, notat om andre utkast til 

stortingsprogrammet. 
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Årsmelding 

Utkastet til årsmelding ble støttet. Enkelte endringer er nødvendig: Korrigering av 

medlemstall i henhold til offisielle tall (Bård), korrigering av oversikt over lokallag i henhold 

til offisiell liste (Bård), tillegg av informasjon om Grønn Torsdag (Jon). Utkast til årsmelding 

står i tillegg 2. 

Årsplan 

Vi diskuterte utkastet til årsplan. Det fikk generell støtte. Det blir noen mindre justeringer før 

årsmøtet. 

Regnskap og budsjett 

Leder la frem regnskap og budsjett. Budsjettet tar sikte på at det skal settes mye ressurser inn 

i valgkampene i 2021 og 2023, og det er lagt inn frikjøp av toppkandidatene i 2021. 

 

Det var enighet i styret om at regnskap og budsjett kan legges frem for årsmøtet. (Det blir 

noen layout-messige justeringer.) 

Evaluering av styremodell og geografisk spredning 

Leder la frem et notat med evaluering av dagens styremodell, som er regulert av §4g og §5b i 

vedtektene. Evalueringen var gjort på bakgrunn av 2020-årsmøtets instruks til styret: “Styret 

evaluerer dagens styremodell og vurderer den spesielt opp mot ønsket om å ivareta 

geografisk spredning.” Leders notat står i Tillegg 3. 

 

På bakgrunn av erfaringene fra et drøyt år med gjeldende styremodell gikk leder inn for å 

endre styremodellen til en modell med minst tre nummererte varamedlemmer, til erstatning 

for dagens modell med personlige varamedlemmer. Diskusjon. Styret støttet leders forslag, 

og notatet blir lagt frem for årsmøtet. Årsmøtet blir også bedt om å endre vedtektene på dette 

punktet (se nedenfor). 

Vedtektsendringer 

Leder presenterte forslag til endringer av følgende paragrafer i vedtektene: 

● §3b: Endring av delegattall for større lokallag, én delegat per 25 medlemmer over 75. 

● §3b og §3c: Fjerne styremedlemmers stemmerett fra årsmøter og nominasjonsmøter. 

Legge til tekst i §3c: “Fylkesstyrets medlemmer kan være valgt delegat fra sitt lokallag 

og i kraft av dette ha stemmerett.” 

● §4d og §4e og §4f: Legge til at årsmøtet skal velge valgkomiteens leder og 

nominasjonskomiteens leder og programkomiteens leder. 

● §4e: Legge til tekst: “Fungerende styremedlemmer kan ikke sitte i 

nominasjonskomiteen.” 

● §5b: Endre fra personlige varamedlemmer i styret til nummererte varamedlemmer. 

● §5c: Legge til tekst som gir stortingsrepresentanter møte- og talerett i styremøter. 

Alle forslagene fremmes av fylkesstyret på årsmøtet. 

Utkast 2 til stortingsprogrammet 

Vi ønsker også å bruke årsmøtet til å forankre en høringsuttalelse på 2. utkast av 

stortingsprogrammet. 

 

Anne har skrevet et notat med innspill til programmet. Diskusjon. Kristin, Anne og Jon 

samarbeider om å plukke ut noen av momentene fra dette notatet for å legge frem for 

årsmøtet. 
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Vi tar sikte på å arrangere et eget møte om høringen på programmet etter årsmøtet. Fristen 

for uttalelser til programkomiteen er 29. januar. 

Resolusjoner 

Flere holder på eller planlegger å skrive resolusjonstekster til årsmøtet. Resolusjonstekster 

må være klare til utsending med årsmøtepapirene fredag kveld (8. januar). 

Pressemelding 

Pressemelding for årsmøtet må forberedes og sendes ut umiddelbart etter årsmøtet. 

 

145/2020-21 Eventuelt 

Det var ingen saker til eventuelt. 

 

Tillegg 1: Utkast til prosedyrenotat for nominasjonsprosesser 

Nominasjonsprosess UTKAST 

Prosedyrenotat for MDG Innlandet 

2020-12-31 Utkast 

Dette er et notat som beskriver prosedyren for nominasjonsprosess i fylkeslaget. Det er ment 
som en beskrivelse til støtte i prosessen, og ikke en regulerende retningslinje. Foreløpig er 
notatet basert hovedsakelig på erfaringene fra nominasjonsprosessen før stortingsvalget i 
2021. Uferdig. 

Bakgrunn 

Nominasjonsprosesser i fylkeslaget er knyttet til stortingsvalg og fylkestingsvalg. P.t. er det to 
valgkretser til stortingsvalg i Innlandet fylke. 

Vedtekter 

Nominasjonsprosessen er regulert i vedtektene; gjeldende versjon er vedtatt av årsmøtet 8. 
februar 2020: 

§3b: Nominasjonsmøtet skal være representativt og bestå av sittende fylkesstyre pluss 
delegater valgt av lokallagene. Antall delegater bestemmes etter antall medlemmer i 
lokallagene pr. 1. januar inneværende år og følgende fordelingsnøkkel:  

● Inntil 25 medlemmer: 2 delegater 
● 26-50 medlemmer: 4 delegater 
● 51-75 medlemmer: 6 delegater 
● 76-100 medlemmer: 7 delegater 
● Videre 3 delegater for hvert påbegynte 50 medlemmer.  

Sideorganisasjoner (jf. hovedvedtektene) i fylket får 2 grunndelegater og en tilleggsdelegat 
per 50 medlemmer basert på sine egne medlemslister. 

Øvrige medlemmer av fylkeslaget kan delta som observatører med talerett. 

Side 6 av 16 



 

Protokoll fra styremøte i MDG i Innlandet 12/2020-21 

 

§3c: Fylkesstyrets medlemmer har tale- og forslag- og stemmerett på fylkeslagets års- og 
nominasjonsmøter. 

§4d: Valgkomiteen har i år før valgår ansvar for å innstille på nominasjonskomite. 
Innstillingen skal følge med sakspapirene til årsmøtet. 

§4e: Året før valgår velger årsmøtet en nominasjonskomité på minst 3 medlemmer, etter 
innstilling fra valgkomiteen. Nominasjonskomiteen har ansvar for å utarbeide og innstille på 
valgliste. Årsmøtet bestemmer konkrete prosedyrer og tidsfrister for komiteen, eller delegerer 
dette til styret. Nominasjonsmøtet behandler og vedtar endelig valgliste til fylkes- og 
stortingsvalg. Nominasjonsmøtet skal avholdes senest samtidig med årsmøtet i valgår. 

§4g: Nominasjonskomiteen skal så langt som mulig bestå av maksimalt 60 % av ett kjønn og 
ha god geografisk og aldersmessig fordeling. Dersom sideorganisasjoner er etablert i fylket, 
skal disse være representert. 

Årsmøtet 2020 

Ved årsmøtet 2020 ble følgende vedtatt: 

Sak 11: Det oppnevnes én felles nominasjonskomité for prosessen fram mot nominasjonen til 
stortingsvalget i Hedmark og i Oppland. I saker der komiteen er delt på midten, tas endelig 
avgjørelse av komitémedlemmene fra det aktuelle fylket. Årsmøtet har forventninger til at 
nominasjonskomiteen tar hensyn til at lista speiler et mangfold av befolkningen. 

Årsmøtet delegerer til styret å fastsette tid og sted for nominasjonsmøtet. Møtet bør avholdes 
senest 31. oktober 2020. 

Sak 21: Som medlemmer av nominasjonskomiteen ble følgende valgt: Gjermund Gjestvang, 
Guro Veum, Rikke Torgersen, Terje Amundsen, Torbjørn Dahl, Kristine Liodden. 

Som etterskrift i protokollen (ikke vedtak): I tillegg velger Grønn Ungdom ett medlem til 
nominasjonskomiteen. 

I 2020 var Grønn Ungdom representert med to medlemmer i nominasjonskomiteen, ett fra 
Hedmark og ett fra Oppland. 

Nominasjonsmøter høsten 2020 

Det ble avholdt to nominasjonsmøter 31. oktober 2020, ett for Hedmark og ett for Oppland. 
På grunn av pandemien ble begge møtene avholdt digitalt. Nasjonal partiorganisasjon var 
behjelpelig med møteledelse og teknisk støtte. 

Møtedeltagelse var via Zoom, mens møtene skulle streames via YouTube. På grunn av 
tekniske problemer ble ikke møtene streamet i sin helhet, men videoopptak ble gjort 
tilgjengelig i ettertid på lukkede Facebook-grupper. Den digitale møteformen medførte at 
vedtektenes punkt om at alle medlemmer har talerett på møtet, ikke ble fulgt. 
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Se også evalueringsnotatet fra nominasjonskomiteen. 

Nominasjonskomiteen 2020 sin evaluering 

Det følgende er en oppsummering av et lengre evalueringsnotat fra komiteen: 

● Nominasjonsarbeidet er omfattende. 8 medlemmer (6 + 2 fra GU) var i minste laget 
for to lister, men kanskje tilstrekkelig for én. 

● Det er viktig å komme i gang tidlig og lage en fremdriftsplan med romslige tidsfrister 
med tanke på uforutsette hendelser. 

● Valgkomiteen bør ha kjennskap til nominasjonsprosessen, slik at de i tilstrekkelig grad 
kan informere kandidater til nominasjonskomiteen om arbeidet. 

● Det er viktig at medlemmene av nominasjonskomiteen har god kjennskap til partiet og 
medlemmene. 

● Nødvendige ressurser bør samles ett sted, og det bør lages en oversikt som inkluderer 
ressursene fra MDG sentralt. Alle ressurser bør være tilgjengelig fra starten. 

● Informasjonsbrevene som ble sendt ut i 2020, bør inngå i ressurssamlingen. 
● Eksempler på / maler for pressemeldinger bør inngå i ressurssamlingen. 

(Pressemeldingene fra 2020 er en begynnelse.) 
● Orientering om nominasjonsprosessen, hvor man finner ressurser, retningslinjer, 

samtykkeskjema, taushetserklæringer, hvordan materialet skal håndteres og lagres, etc.  
● Tett kontakt med regionkontakten omkring praktiske og formelle sider ved prosessen 

er en fordel. 
● Det er viktig å legge til rette for god informasjonsflyt på alle nivå. 
● Det er ønskelig å engasjere lokallagene i større grad, kanskje gjennom mer direkte 

henvendelser til lagene, og kanskje direkte til medlemmene. Bruke innspillsskjema? 
Det var en høringsrunde. [Høringsbrev sendt til lokallagene? Til medlemmene?] 

● Gjennomføringen av nominasjonsmøtene ble ikke koordinert tilstrekkelig med 
nominasjonskomiteen. De savnet informasjon om gjennomføringen (i god tid) og om 
komiteens rolle på møtet. Ikke alle komitémedlemmene fikk Zoom-tilgang til møtet. 

Regionkontaktens oppsummering av nominasjonsmøtene 2020 

Christoffer Tallerås gjennomførte evaluering med spørreskjema blant deltagerne i etterkant av 
møtene. Dette er en oppsummering av hans oppsummering: 

Hedmark 

Generelt bra opplevelse, god møteledelse og teknisk gjennomføring. 

Svikt i streaming fra møtet opplevdes negativt med tanke på åpenhet i prosessen. 

Det ble uttrykt ønsker om mer pauser og anledning til samkjøring. [Dette var trolig en følge 
av at møtet var digitalt.] 
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Det forekom nedsnakking av andre kandidater, også i media i forkant av møtet. Dette er ikke i 
tråd med partiets etiske retningslinjer, og kandidater og støttetalere bør få tydelig beskjed om 
dette på forhånd. 

Oppland 

Møtet ble 1 time forsinket (på grunn av tekniske problemer). 

God møtegjennomføring når møtet kom i gang. 

Lokallag med små ressurser eller dårlige epost-rutiner måtte kontaktes per telefon før møtet. 
Dette ble til dels gjort kort tid før møtet. Dette medførte at delegater var dårlig forberedt og 
ikke hadde tilgang til dokumenter. 

Prosedyre for nominasjonsprosess (uferdig utkast) 

[Dette er punkter satt opp av BUJ. De er ikke luftet med styret.] 

Årsmøtet skal velge nominasjonskomité. Det er en fordel om årsmøtet dessuten velger 
komiteens leder. 

Et styremedlem bør være ansvarlig for nominasjonsprosessen og komiteens kontaktpunkt i 
styret. Styret bør tildele dette ansvaret på første styremøte etter årsmøtet. 

Det opprettes kontakt mellom nominasjonskomiteens leder, styrets nominasjonsansvarlig og 
regionkontakten snarest mulig etter årsmøtet, med tanke på å skaffe oversikt over hva som 
skal gjøres. 

Dersom årsmøtet ikke har vedtatt en dato for nominasjonsmøtet, gjør styret dette snarest 
mulig etter årsmøtet. 

Det utvikles et dokument med retningslinjer for hele prosessen, og først og fremst for 
komiteens arbeid. 

Det opprettes og vedlikeholdes en ressursmappe med (maler for) dokumenter, med støtte fra 
sentrale dokumenter: 

● Informasjonsbrev 
● Pressemelding 
● Samtykkeskjema 
● Taushetserklæring 
● Retningslinjer for håndtering av informasjon 

Nominasjonskomiteen utvikler en tidsplan fram mot nominasjonsmøtet: [ikke komplett] 

● Konstituering og fordeling av oppgaver 
● Budsjett (og eventuelt regnskap) 
● Opprette innspillsskjema. 
● Skrive og sende invitasjon til lokallag / medlemmer om å sende inn forslag 
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○ Purring? 
● Høringsrunde 
● Skrive og sende ut pressemeldinger når innstillingen er klar. 

Styrets tidsplan [ikke komplett]: 

● Velge nominasjonsansvarlig (NA) (og opprette kontakt). 
● Vedta dato for nominasjonsmøtet. 
● Opprette og vedlikeholde ressursmappe for nominasjonsprosessen. 

○ Klarere kopiering av ressurser fra MDG sentralt. 
○ Skrive og vedlikeholde retningslinjer for prosessen (inkl. for komiteen) 

● NA: Ha regelmessig kontakt med nominasjonskomiteens leder og rapportere til styret. 
○ Orientere NK om prosessen 
○ Orientere NK om nominasjonsmøtet 

● Skrive og sende ut pressemeldinger om vedtatt liste. 
● Orientere valgkomiteen om nominasjonsprosessen 
● Arrangere nominasjonsmøtet (egen liste) 
● Budsjett for nominasjonskomiteen 
● Budsjett for nominasjonsmøtet 

Nominasjonsmøtet (styrets ansvar): 

● Invitasjon til lokallagene 
● Delegatfordeling 
● Påmelding 
● Møteregler 
● Orientering til delegater 
● Orientering til kandidater og støttetalere 
● Orientering til nominasjonskomiteens medlemmer 
● Ved digitalt møte: 

○ Tilgang til delegater, styret, nominasjonskomite, kandidater, støttetalere 
● Direkte kontakt med alle lokallag i god tid før møtet 
● Kontakt og avtale med arrangør 
● Program for helgearrangement? 

Tillegg 2: Utkast til styrets årsmelding 2020 

Styrets årsmelding 2020 UTKAST 

MDG Innlandet 

Innledning 
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MDG Innlandet ble stiftet på stiftelsesmøtet 17. november 2019, og første ordinære årsmøte 
ble avholdt 8. februar 2020 på Wood Hotel i Brumunddal. MDG Hedmark og MDG Oppland 
ble oppløst av sine respektive årsmøter 8. februar 2020. 

Året 2020 har vært preget av å være det første ordinære driftsåret for et felles fylkeslag for 
Innlandet, sammenslått av fylkeslagene for Hedmark og Oppland. 

2020 har også vært preget av pandemien som rammet landet i mars. 

Medlemmer og lokallag 

31. desember 2019 hadde vi 449 medlemmer, mens antallet 31. desember 2020 var 440, altså 
en nedgang på 9. 

31. desember 2020 er det etablert 20 lokallag i Innlandet: Elverum og Solør, Etnedal, 
Gausdal, Gjøvik, Gran, Hamar, Kongsvinger, Lillehammer, Løten, Nord-Gudbrandsdalen, 
Nordre Land, Ringebu, Ringsaker, Stange, Søndre Land, Tynset, Vang, Vestre Slidre, Vestre 
Toten, Østre Toten. Dessuten har sideorganisasjonen Grønn Ungdom et etablert fylkeslag i 
Innlandet. 

Styre 

Årsmøtet 2020 valgte følgende styre med personlige varamedlemmer (i parentes): 

● Leder: Jon Lurås (Hilde Amundsen) 
● Nestleder: Tone Fjeldstad Holden (Grete Antona Nilsen) 
● Sekretær: Bård Uri Jensen (Knut Stian Olsen) 
● Kasserer: Kristin Swärd (Kristine Liodden) 
● Styremedlem: Anne Nielsen (Stine Olsen) 
● Styremedlem: Torbjørn Dahl (Jan Fadnes) 

Leder og nestleder ble valgt for ett år. I henhold til vedtektene skulle to av de resterende 
medlemmene av styret velges for to år og de to andre for ett. Årsmøtet overlot dette til styret 
selv å fordele, og styret vedtok at Bård Uri Jensen og Anne Nielsen skulle sitte i to år, Kristin 
Swärd og Torbjørn Dahl i ett. 

I styret skal dessuten Grønn Ungdom ha en representant. For Grønn Ungdom møtte Daniel 
Timiran Bloch i begynnelsen av året. Deretter møtte Christoffer Tallerås en periode og Malin 
Kristiansen på ett møte. På de siste styremøtene har Grønn Ungdom ikke vært representert i 
styret. 

Jon Lurås og Tone Fjeldstad Holden har møtt fast i landsstyret; Kristin Swärd har møtt som 
vara. 

Tone Fjeldstad Holden har vært fylkesstyrets kontakt for Grønt Kvinnenettverk nasjonalt. 
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Årsmøtet valgte styrets 6 medlemmer og partiets 3 fylkestingsrepresentanter som fylkeslagets 
representanter til landsmøtet. 

Ordinær aktivitet 

Styret har hatt 12 digitale møter fra årsmøtet 2020 til årsmøtet 2021, og dessuten et uformelt, 
fysisk møte i årsmøtehelgen. Mellom styremøtene har leder, nestleder og sekretær møttes 
jevnlig. 

På årsmøtet 8. februar hadde totalt 60 delegater fra lokallag og sideorganisasjoner (Grønn 
Ungdom) møterett, i tillegg til 6 representanter fra fylkesstyret. Totalt 31 delegater møtte, i 
tillegg til 5 representanter fra fylkesstyret. 

Fylkeslaget var representert med 9 representanter på partiets landsmøte 25. april, som ble 
avholdt digitalt på grunn av pandemien. I forkant av landsmøtet ble det arrangert åpent, 
digitalt medlemsmøte med delegatene. 

31. oktober ble det avholdt nominasjonsmøter for stortingsvalget 2021, ett for hver av 
valgkretsene Hedmark og Oppland. På grunn av pandemien ble møtene avholdt digitalt; den 
sentrale partiorganisasjonen assisterte med møteledelse og teknisk støtte. Som toppkandidater 
på stortingslistene ble Jon Lurås (Hedmark) og Karina Ødegård (Oppland) valgt. 

Fylkesleder deltok på nasjonal fylkesledersamling 25. september. 

Fylkesleder besøkte lokallagene i Ringsaker 17. februar, Stange 22. februar, Kongsvinger 5. 
mars og Vestre Toten 10. mars. 

Det ble arrangert folkevalgtsamling 1. desember. Arrangementet var digitalt på grunn av 
pandemien, og 6 folkevalgte var til stede. 

Ansatte 

Fra 1. januar har Jon Frydenborg vært ansatt som regionkontakt i 20% stilling (i tillegg til 
20% stilling for fylkestingsgruppa). På grunn av sykdom har ikke hele ressursen vært 
tilgjengelig gjennom hele året. Fra 28. september har Christoffer Tallerås vært ansatt som 
regionkontakt-vikar i 20% stilling (i tillegg til 20% stilling for fylkestingsgruppa). Den 
sentrale partiorganisasjonen har arbeidsgiveransvaret.  

I tillegg har fylkesstyret inngått en avtale med partiet sentralt om kjøp av økonomitjenester. 

Kommunikasjon og media 

Med ansatte medarbeidere har det vært mulig å bruke mer ressurser på kommunikasjon og 
media.  

Side 12 av 16 



 

Protokoll fra styremøte i MDG i Innlandet 12/2020-21 

 

I løpet av året har det vært over 40 oppslag i tradisjonelle media, hovedsakelig skrevet av 
større lokallag, fylkestingsrepresentanter og aktive medlemmer utenfor fylkesstyret. 

Instagram-kontoen ble revitalisert i november 2020, og Facebook-kontoen blir benyttet mer 
planmessig. Websiden er i større grad tatt i bruk til dokumentasjon og informasjon; mot 
slutten av året ble den restrukturert og forenklet. 

Spesielle hendelser 

Styrets arbeid i 2020 har vært preget av å være det første året i en sammenslått organisasjon, 
og mye oppmerksomhet har vært rettet mot å få organisasjonen til å fungere. 

28. mai presenterte partiets nasjonale programkomité sitt første utkast til stortingsprogrammet 
for 2021-2025. I den sammenheng arrangerte fylkesstyret to digitale medlemsmøter (15. juni 
og 26. august) og inviterte til skriftlige innspill til programutkastet. Styret diskuterte de 
innkomne forslagene i to styremøter, hvorav ett mer eller mindre i sin helhet var avsatt til 
dette. På bakgrunn av denne prosessen leverte styret et høringssvar på 15 sider med over 50 
konkrete forslag til endringer eller tillegg. 

I vår var Nasjonal transportplan 2022-33 på høring. Styret sendte inn et høringssvar på 3 sider 
med blant annet 36 konkrete punkter. 

Det er etablert en valgkampkomité for valgkampen 2021 bestående av styrets leder og 
nestleder, fylkestingsgruppas leder, begge valgkretsers toppkandidater og en representant fra 
Grønn Ungdom. 

På styremøte 20. mai vedtok styret retningslinjer for støtte til lokallag og sideorganisasjoner. 
Retningslinjene er distribuert til lokallagene og publisert på fylkeslagets websider. 

Leder og regionkontakt deltok i januar 2020 på Nasjonal konferanse om rovvilt, beitedyr og 
samfunn. 

Det har vært stor aktivitet med Grønn Torsdag hele året. 

Styret har etter innspill fra lokallag og medlemmer vedtatt følgende resolusjoner i løpet av 
året: 

● Bedre vern av villreinen! 
● Vrak foretaksmodellen - bevar sjukehusa! 

I tillegg vedtok årsmøtet følgende resolusjon: 

● Krav om en uavhengig miljøklagenemnd i Norge 

Årsplanen for 2020 
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Årsplanen for 2020 inneholdt prioriterte punkter som vist nedenfor. Flere av punktene har fått 
lite oppfølging; dette skyldes delvis sykdom blant ansatte i organisasjonen og i noen grad 
pandemisituasjonen, foruten arbeidet med å etablere ny fylkeslagsorganisasjon. 

● Organisasjon 
○ Jobbe for forbedring av kontakten mellom lokallag. 
○ Lokallag uten folkevalgte skal få spesiell oppfølging. 
○ Klargjøre for valgkamp i 2021. 

Oppsummering: Arbeidet rettet mot lokallag har ikke vært tilstrekkelig i 2020. 
Forberedelsene til valgkamp er i gang. 

● Velgermøter 
○ Støtte lokallagene slik at flere kommer i gang med dørbanking. 
○ Arbeide for at alle møter i lokallagene skal være åpne for alle. 

Oppsummering: Fysisk velgerkontakt har vært lite aktuelt i mesteparten av 2020.  

● Folkevalgte 
○ Mer støtte til de som er valgt inn alene. 
○ Mer samhandling på tvers for våre folkevalgte. 
○ Sterkere bånd mellom fylkestingsgruppa og kommunepolitikerne. 

Oppsummering: Arbeidet rettet mot folkevalgte har ikke vært tilstrekkelig i 2020, men 
i høst er det arrangert en folkevalgtsamling; det er planlagt å ha regelmessige 
folkevalgtsamlinger fremover. 

● Stortingsnominasjon 
○ Sikre gode prosesser i Oppland og Hedmark. 

Oppsummering: Det har vært gode nominasjonsprosesser i begge valgkretser. 

● Synlighet 
○ Mer ressurser settes av til mediearbeid. 

Oppsummering: Mediearbeidet har fått et oppsving mot slutten av året når 
ansattressursen har kunnet tas skikkelig i bruk. 

 

Tillegg 3: Notat om geografisk spredning i styret 

Geografisk spredning av styret 

 

Sist årsmøtet gjorde følgende vedtak: 

 

“Styret evaluerer dagens styremodell og vurderer den spesielt opp mot ønsket om å 

ivareta geografisk spredning. Evalueringen skal ende opp som sak på neste årsmøte.” 
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Dagens styremodell kommer fra §5b og §4g i vedtektene. Modellen legger føringer på 

kjønnsfordeling, geografisk og aldersmessig fordeling av styret. Det sies ikke noe direkte om 

fordeling med valgkretsene Oppland og Hedmark. Dette siste kommer vi ikke til å vurdere i 

denne evalueringen, men det er helt sikkert en balanse som vil ha betydning ihvertfall i noen 

år framover. 

 

Paragraf 5 b) lyder: 

Styret skal bestå av minst seks medlemmer, inkludert leder og nestleder eller to 

talspersoner, sekretær og kasserer. Leder/nestleder eller talspersoner skal være av 

forskjellig kjønn og velges ved særskilt valg. Styremedlemmene velges med minst en 

personlige vara. Dersom sideorganisasjoner (jfr. hovedvedtektene) er representert, så har 

disse ett medlem hver med personlige vara. 

 

Paragraf 4 g) lyder: 

Styret og alle komiteer skal så langt som mulig bestå av maksimalt 60 % av ett kjønn og ha 

god geografisk og aldersmessig fordeling. Dersom sideorganisasjoner er etablert i fylket, 

skal disse være representert. 

 

Evaluering: 

Styret i 2020 har hatt medlemmer fra Hamarområdet (Jon L, Bård, Anne), 

Lillehammerområdet (Torbjørn), Gjøvikområdet (Tone) og Hadeland (Kristin). Når vi 

trekker 

inn de personlige varaene så er det kun varaen til Bård - Knut Stian - som trekker inn et nytt 

området, Kongsvingerområdet. Så konklusjonen knyttet til geografisk fordeling er enkel: 

Dagens variant av personlige varaer bidrar ikke til å bedre den geografiske fordelingen. 

Argumentasjonen for personlige varaer har slik jeg har tolket det vært knyttet til et mål om et 

tett samarbeid mellom den faste representanten og dennes personlige vara. Dette ser det ut 

som om Torbjørn har fått til. For de andre så ser det for meg ut som om det ikke har fungert. 

Alle varaer har blitt invitert til styremøtene. Det har vært lite oppmøte av varaer. Men om en 

fast representant ikke møtte og dennes personlige vara heller ikke møtte, så hjelper det ikke 

om andres varaer møter. 

 

Som følge av årsmøtets vektlegging av geografisk fordeling så er det nærliggende å se på 

hvordan vi kan få forbedret den geografiske fordelingen. Sånn som det er i dag så har vi 

dårlig eller ingen representanter fra vest (Vang/Slidre), nord (Otta/Tynset) eller øst/sørøst 

(Elverum/Kongsvinger). De befolkningsrike områdene rundt Mjøsa derimot er sterkt 

representert. En mulighet er å legge føringer på de personlige varaene slik at disse alltid 

kommer fra helt andre geografiske områder enn den faste representanten. Slik jeg tolker 

hovedønske med personlig vara, så ville dette da være i strid med dette. Vi kunne også 

utvidet antall styremedlemmer for å få dekt flere områder. Men om vi ved en slik utvidelse 

også skulle sørge for personlig vara for alle så vil vi få problemer med at vi i de fleste 

områdene er for få folk. 

 

Skal vi vektlegge geografisk fordeling så bør vi gå bort fra løsningen med personlige varaer. 

Med nummererte varaer så ville det være enklere å sørge for at disse kom fra flere områder. 

Med nummererte varaer så kan årsmøtet forvente at de to-tre øverst faktisk er med på hvert 

styremøte. Om en eller flere av de faste ikke møter, eller må avslutte tidligere, så vil vi enkelt 

kunne trekke inn en av varaene. 
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